
 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 
39 vragen) 

  
     
 
Datum: 16 juni 2021  
 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad 
Sliedrecht, 
 

 
.Steller vragen: raadslid mevrouw Stam-Smeets (PRO Sliedrecht) 
 

 
Onderwerp: Kermis in Sliedrecht  
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 
kalenderdagen schriftelijk te beantwoorden aan de steller. 
 
 

 
Vraag 1:  
Is het college al actief bezig met het benaderen van organisatoren van 
kermissen om zodoende via (versnelde) regelgeving de kermis dit jaar nog 
te laten plaatsvinden in Sliedrecht? 
 
Vraag 2:  
Zo nee; waarom niet en is het college bereid om dit alsnog te regelen 
voor najaar 2021? 
 
 

Toelichting: 
De Coronacijfers dalen sneller dan ingeschat en de toekomst ziet er 
rooskleurig uit. In diverse woonplaatsen worden er daarom ook weer 
kermissen georganiseerd. Als groot voorstander van de Sliedrechtse 
kermis hebben wij daarom een aantal vragen. 

Ondertekening en naam raadslid, 
Maria Stam-Smeets  
PRO Sliedrecht  
 



 
 


